

# Niat murni jaga ibu tak kesampaian

Tukang masak Klana Resort Seremban maut selepas digilis sebuah treler ketika melintas jalan untuk pulang ke rumah

■ STAMBAH ZUKRIF

**SEREMBAN** - Sebelum ini, dia pernah memutarakan basikal mahu bulik ke kampung halaman untuk memajuga ibunya. Namun, impiannya itu tidak kesampaian apabila dia maut dalam kemalangan tragis di Jalan Dato' Mhada Linggi, berhampiran Pasar Raya Center Point di sini, kelmarin.

Mohd Yusof Usaid, 47, yang bekerja sebagai tukang masak di Klana Resort Seremban, di sini, meninggal dunia akibat digilis treler ketika melintas jalan untuk pulang ke rumahnya tidak jauh dari lokasi kemalangan, dalam kejadian kira-kira 6.30 petang.

Menurut abang mangsa, Mohd Rosli, 50, kejadian itu mengisahkan mereka sekeluarga beraya Alahyaham sebelum itu kepamembertihai tidak sabar untuk pulang ke kampung di Batu Kurau, Perak bag-



YAZID

nantinya dia nak terus duduk kampung. Tak nak balik Seremban lagi sebab nak jaga mak. Semua orang dia bertataba benda sama termasuk saudara mara dari kawasan kawasan dia.

"Selehanya, na-waktu arwah tak kesampaian. Dia pergi tinggalkan kami semua sebekan sempat tunjukan husestinya itu," katanya.

Menurutnya, Allahywham juga pernah meluahkan hasratnya kepada saudara mara untuk membona ibunya ke Makoh, bagi memajuga semayunya tidak sempat dilakukan.

Mohd Rosli berkata, kali terakhir mereka sekeluarga bertemu dengan Allahywham selepas Aidilfitri lalu ketika dia bertam selama seminggu di kampung.

"Walaupun arwah duduk jauh, tapi hubungan kami rapat dan dia seorang yang sangat bersemangat. Malah,



Mayat mangsa dihantar ke Hospital Tuanku Ja'afar untuk tindakan lanjut. Gambar kecil: Allahywham Mohd Yusof

"Arwah anak kelima dari tujuh beradik dan sudah lama berkhidmat ke Seremban. Mungkin sebab itu dia rancang nak terus berhari kerja juga anak di kampung. Tapi betul-betul kita harus memercangi ALLAH yang memestikan. Apa apa yang terjadi, dia

hotel kami lebih dari 10 tahun.

"Berita kehilangan arwah sangat meragukan kami semua dan sudah tentu kehilangannya pasti amat dirisau," katanya kepada Sinar Harian di sini, semalam.

Difahamkan, jenazah Allah-

bagian kepala dan meninggal dunia di tempat kejadian," katanya.

Beliau berkata, kes-nya meng-

kat Selawa-III Akta Perangulatan

Jalan 1987.

Difahamkan, jenazah Allah-